
Mnozí z vás možná neví, k čemu je jim Ústecký kraj a proč 
vlastně jít ke krajským volbám. Chápu Vás, ale zároveň Vás 
chci přesvědčit, abyste změnili svůj názor. Stejně tak jako 
Vy i já vím, že se na náš kraj stále nesmyslně pohlíží jako 
na ten, kde jsou neustále nějaké problémy. Ano, náš kraj má 
své specifi cké problémy, ale také dobře vím, že je to kraj 
s největším potenciálem pro skvělou budoucnost. Nechci 
ztrácet čas neustálými jednáními bez výsledku, hledáním 
chyb a výmluv. Času, který mohl kraj efektivně využít ke 
svému rozvoji, promarnil už dost. A svět na nás nepočká. 
Začneme s investicemi do vzdělávání, infrastruktury, zdraví 
a bezpečnosti. Najdeme investory s vizí a odvahou investovat 
do moderních k přírodě ohleduplnějších technologií. Už 
nyní jsme součástí probíhajících klimatických změn, které 
nezastavíme, ale musíme na ně být připraveni.
S útlumem těžby se vyrovnáme vznikem nových pracovních 
pozic v tzv. zelené energetice, službách, robotice, 
biotechnologiích, trvale udržitelném zemědělství a cestovním 
ruchu. Jedno vím jistě, pokud to někdo dokáže, tak právě MY, 
obyvatelé Ústeckého kraje. MY VÍME JAK a pokud nám dáte 
důvěru ZAŘÍDÍME TO!

Chomutovsko
druhý muž krajské kandidátky. 
Vystudoval právnickou fakultu. 
Druhým volebním obdobím 
je primátorem statutárního 
města Chomutova.  Před 
příchodem do vedení města byl 
v regionálním managementu 
obchodního řetězce, před 
tím pracoval  na pozicích 
ředitelů obchodních domů či 
hypermarketů. Své manažerské 
zkušenosti uplatňuje nejen 
ve vedení města Chomutova, 
ale i v mnohých krajských 
institucích a fi rmách, v jejichž 
kontrolních orgánech prověřuje 
řádné hospodaření. Je 
zastupitelem Ústeckého kraje. 
Svůj volný čas tráví se ženou, 
dvěma dětmi a pejskem. Jeho 
velkou zálibou je práce na 
chalupě, plavání, potápění, 
cyklistika a automotosport. 
Zajímá se o výpočetní 
a telekomunikační techniku, 
rád čte a cestuje. Doprava je 
oblast, které se chce věnovat 
na krajské úrovni. 

Lounsko, Žatecko
čtvrtý muž krajské kandidátky 
a představitel lounské oblasti. 
Byl profesionálním fotbalistou, 
zahrál si první ligu i evropské 
poháry. Poté z vážných 
zdravotních důvodů musel 
profesionální kariéru ukončit. 
Vystudoval Vysokou školu 
báňskou – Technickou univerzitu 
Ostrava a stal se středoškolským 
učitelem ekonomických 
předmětů. Je členem krajského 
zastupitelstva Ústeckého kraje 
a zde také působí v Radě pro 
rozvoj lidských zdrojů. V tomto 
volebním období zastává post 
místostarosty v Žatci. Je ženatý 
a má dvě děti. Ve volném čase 
sportuje, trénuje malé děti, nebo 
se zajímá o psychologii. Na kraji 
chce být součástí silného týmu 
schopných lidí, co chtějí dostat 
Ústecký kraj tam, kam patří.

Litoměřicko
třetí muž krajské kandidátky. Vystudoval 
Českou zemědělskou univerzitu, Provozně 
ekonomickou fakultu. Pracuje v chemickém 
průmyslu na pozici produktového manažera 
se zaměřením na prodej specialit. Je členem 
několika komisí na Svazu chemického 
průmyslu a zároveň členem statistické a také 
obchodně-ekonomické komise při Fertilizers 
Europe v Bruselu. V současné době je 
zastupitelem Ústeckého kraje a členem 
komise pro rozvoj cestovního ruchu. 
V Litoměřicích zasedá v zastupitelstvu 
města a působí zde ve fi nančním výboru 
a sportovní komisi. Je ženatý, má dvě 
děti a bydlí v Litoměřicích. Zajímá se 
o zemědělství a nové technologie. Mezi jeho 
koníčky patří v první řadě včelaření, dále pak 
zahradničení, cestování a geocaching. Co se 
týče sportu, je nadšeným hráčem nohejbalu, 
ale rád si zahraje i fotbal či badminton.  Je 
lokálním patriotem Českého středohoří.  
V příštích letech se chce věnovat 
optimalizaci fi nančního řízení Ústeckého 
kraje, regionálnímu rozvoji a podpoře 
cestovního ruchu v našem kraji, který je 
na kulturní, technické i přírodní památky 
mimořádně bohatý a pestrý, leč turisty často 
neprávem opomíjený.

Děčínsko
šestý muž krajské kandidátky 
zastupující děčínskou 
oblast. Vystudoval Střední 
průmyslovou školu 
elektrotechnickou v Liberci. 
V současné době podniká 
v oblasti kamerových 
a bezpečnostních systémů. 
Bydlí ve Varnsdorfu, kde je 
členem zastupitelstva a byl zde 
i dva roky radním. Je ženatý 
a s manželkou vychovávají 
dvě děti. Pokud dovolí čas, 
vyráží s rodinou na výlety, 
provozuje thajský box, nebo si 
zahraje na klavír. S hudbou má 
spojený ještě jeden technický 
koníček a tím je práce zvukaře 
a osvětlovače. Cestovní ruch, 
jeho rozšíření, zavedení nových 
prvků v rámci propagace, to je 
oblast, které se chce na kraji 
věnovat. Jak sám říká - moje 
srdce bije pro sever.

Ústecko 
zástupce ústecké oblasti a 
pátý muž krajské kandidátky. 
Vystudoval fakultu životního 
prostředí UJEP, obor Odpadové 
hospodářství a svoji profesní 
dráhu dělí na práci ve státní 
správě a v soukromém sektoru. 
Pracoval na městském úřadě v 
Lovosicích, na Krajském úřadě 
Ústeckého kraje a to vždy na 
odborech životního prostředí. 
V současné době pracuje jako 
OSVČ v soukromém sektoru 
v odpadovém hospodářství. Je 
ženatý, má dvě děti, žije v Ústí 
nad Labem, kde je neuvolněným 
členem Rady města. Věnuje 
se sportu a rád podniká výlety 
s rodinou. V rámci práce pro 
Ústecký kraj se chce zaměřit na to, 
čemu se věnuje celý profesní život 
tzn. oblast životního prostředí. 
Mezi jeho priority patří zadržení 
vody v krajině, čistá mobilita, 
technologie měnící odpady na 
zdroje, podpora ovocnářství, 
chmelařství, vinařství a včelařství.

Teplicko 
sedmý muž na krajské kandidátce 
a představitel teplické oblasti. 
Na Provozně ekonomické fakultě 
ČZU Praha vystudoval obor 
Veřejná správa a regionální rozvoj 
a na Bankovním institutu Praha 
obor Právní administrativa v 
podnikatelské sféře. Téměř dvacet 
let pracoval u Služby kriminální 
policie a vyšetřování. V současné 
době podniká v oblasti poskytování 
bezpečnostních služeb.  Je 
předsedou představenstva Obecně 
prospěšného bytového družstva 
v Teplicích. Je rozvedený a má 
dvě dospělé děti. Ve volném čase 
se rekreačně věnuje sportu a to 
především cyklistice, nohejbalu 
a tenisu. S ohledem na svou 
profesi se chce na kraji věnovat 
bezpečnosti.  
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CHCEME ÚSTECKÝ KRAJ S DOBROU BUDOUCNOSTÍPOLITIKA JE HLAVNĚ O KOMUNIKACI S LIDMI A VIZÍCH

NAŠI PODPOROVATELÉ PODPORUJEME HONZU A JEHO KANDIDÁTKU DO KRAJSKÝCH VOLEB

Zadavatel: ANO 2011; Zpracovatel: Production Team, ANO 2011, Tomáš Sarnovský

JAN SCHILLER
“SOUČASNOST NAŠEHO KRAJE 
JSOU PROMARNĚNÉ PŘÍLEŽITOSTI,
BUDOUCNOST JE VE ŠPIČKOVÝCH 
A ČISTÝCH TECHNOLOGIÍCH”
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ZDRAVÝ KRAJ S BUDOUCNOSTÍ

ZDRAVÝ KRAJ S BUDOUCNOSTÍ

Marek Hrabáč Marek Kocánek Radim Laibl Tomáš Kirbs Marian Čapek

ÚSTECKÝ KRAJ KRAJSKÉ VOLBY 2020

Vlastimil Skála

Adam Vojtěch
ministr zdravotnictví,
poslanec ANO

Richard Brabec
ministr životního prostředí, 
poslanec ANO

Klára Dostálová
ministryně pro místní rozvoj,
poslankyně ANO

Milan Hnilička
hokejová legenda, předseda 
Národní sportovní agentury,
poslanec ANO

Jan Schiller je v první řadě velmi 
pracovitý, vtipný a příjemný člověk, 
i když na první pohled se to nezdá. 
Toto jsou skvělé vlastnosti nejen 
pro člověka, ale také pro budoucího 
hejtmana. Byl jsem rád, jak se 
zapojil do řešení problematiky 
zdravotnictví v Ústeckém kraji, 
hlavně při záchraně nemocnice 
v Rumburku. Díky jeho zkušenostem 
v komunální i parlamentní politice, 
je jeho chuť k výkonu hejtmanské 
funkce jednoznačně dobrou zprávou.  
Jsem rád, že mohu Janu Schillerovi 
pomáhat při jeho kampani, a jsem si 
jist, že bude skvělým hejtmanem.

Zdravý kraj s budoucností je přesně 
to, co Honza a jeho tým mohou 
znamenat pro Ústecký kraj. Jsem 
skutečně velmi rád, že v čele tak 
kvalitní kandidátky stojí právě Honza 
Schiller - pracovitý, komunikativní 
a příjemný člověk. Takových jako on 
není mnoho, a proto se mi dosavadní 
spolupráce s ním a jeho týmem tak 
líbí. Z tohoto důvodu se také těším 
na budoucí spolupráci s ním v roli 
hejtmana, protože jeho názory a 
plány na rozvoj Ústeckého kraje 
jsou jednoznačně dobrou zprávou 
pro všechny občany. Honza má mojí 
plnou podporu a společně zamakáme 
na realizaci jeho vizí pro kraj a jeho 
obyvatele. 

Mého kolegu a politického spoluhráče 
Honzu Schillera rád podpořím 
v krajských volbách. Má výborný 
tah na branku a neskutečný přehled 
v oblasti týkající se podpory sportu. 
Vím, že s Honzou jako hejtmanem se 
bude kraj rozvíjet i v oblasti sportu, 
třeba při obnově a budování nových 
sportovišť.

Jsem velmi ráda, že mohu podpořit 
Honzu Schillera v krajských volbách. 
Jeho zkušenosti z komunální politiky 
jsou velmi důležité pro prosperitu 
kraje, a hlavně při podpoře rozvoje 
měst a obcí. Je to velmi kreativní 
a pracovitý člověk a rozvoj měst 
a obcí je pro něj velmi důležitý, a za 
to jsem ráda. Jeho heslo: Spokojená 
města a obce při rozvoji znamenají 
i zdravý celý kraj, se mi moc líbí.
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Proč kandidujete na post hejtmana?

Jako poslanec cí� m odpovědnost vůči 
lidem Ústeckého kraje, za který jsem byl 
zvolen do Parlamentu ČR.

Snažím se tedy navš� vit každý kousek 
našeho kraje a komunikovat s lidmi, kteří 
zde žijí. Bohužel jsem zjis� l, že fungování 
a řízení kraje není takové, jaké si náš 
kraj a jeho obyvatelé zaslouží. Je to jako 
byste stavěli dům a neměli projekt. Na 
té nejvyšší úrovni se snažím všemožně 
pomáhat našemu odstrkovanému 
regionu, aby se z něj stal silný, stabilní 
a na nové výzvy připravený kraj.

Chci tedy tento důležitý článek státní 
správy probudit k životu a rozhýbat. 
Zásadně se také musí změnit postoj 
kraje vůči městům a obcím. Kraj musí 
být jejich partnerem, a ne se chovat jako 
nepřístupný vládce. Nevidím tu žádný 
posun do budoucnos� , žádnou zásadní 
inves� ci do dalších generací.

Kandiduji tedy proto, abych tohle 
všechno s pomocí svých kolegyň a kolegů, 
zkušenos�  a možnos�  změnil. Chci, aby 
se žilo dobře v každém koutě Ústeckého 
kraje.

Do krajského zastupitelstva kandidujete 
poprvé. Jaké zkušenosti z dosavadní 
praxe politika můžete nabídnout?

Je to zejména schopnost propojit všechny 
patra poli� ky ve prospěch našeho kraje, 
což je mou každodenní náplní už nyní. 
Proto jsem dostal důvěru vést tým 
ANO do těchto voleb. A bez nadsázky, 
jako jediní v Ústeckém kraji nabízíme 
něco, o čem se ostatním může jen zdát. 
V komunální poli� ce máme úspěšné 
primátory, starostky a starosty, několik 
náměstků a místostarostů, desítky 
radních a neuvěřitelných 176 zastupitelů. 
V poslanecké sněmovně PČR je nyní sedm 
poslanců ANO za Ústecký kraj, z toho 
jeden ministr zaručující ten nejrychlejší 
kontakt s Vládou ČR. Europoslanci 
komunikují výborným způsobem a Brusel 
je tak hodně blízko. Jak vidíte, tak máme 
pro vedení kraje strategicky nejlepší 
postavení. A já této výhody hodlám beze 
zbytku využít.

Jaké priority vidíte pro jeho další rozvoj 
v nadcházejícím volebním období?

Ono těch priorit je více, ale pokusím se 
říct ty podstatné. Jako stěžejní vidím 
rozvoj ve zdravotnictví, které je nyní bez 
jakékoliv koncepce.

Dále je důležité trvale udržitelné životní 
prostředí, problema� ka zadržování 
vody v krajině, podpora zemědělství 
a regionálních zemědělských produktů. 
Kraj také musí smysluplně investovat, 
zejména s dosahem do budoucnos�  
- do nových ekologicky přívě� vých 
technologií. Právě v inova� vních 
technologiích zaměřených na 
obnovitelné zdroje je budoucnost 
našeho kraje. Prioritou je také efek� vní, 
moderní a čistá dopravní obslužnost. 
Školství je potřeba přiblížit potřebám 
podnikatelských činnos�  v kraji. Musíme 
více podpořit vědu, výzkum a inovace 
a � m u nás udržet schopné lidi, kteří nám 
momentálně odcházejí. A v neposlední 
řadě nesmíme zapomenout na rozvoj 
sociálních služeb, jak do rozsahu, tak do 
bezpečnos� . Je toho opravdu mnoho 
a čtyři roky možná ani nebudou stačit.

JAN SCHILLER ZDRAVÝ KRAJ  S BUDOUCNOSTÍ - ZAŘÍDÍME TO!
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JAN SCHILLER
NAROZEN 1972, V MOSTĚ

OBLÍBENÝ SPORT: HOKEJ A TENIS
OBLÍBENÝ FILM:  STATEČNÉ SRDCE
OBLÍBENÝ SERIÁL: HRA O TRŮNY
OBLÍBENÁ HUDBA:  FILMOVÁ
OBLÍBENÁ DESTINACE: KRUŠNÉ HORY
OBLÍBENÁ KNIHA: HRABĚ MONTE CRISTO
OBLÍBENÁ BARVA: ZELENÁ
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Milan Rychtařík

Marek Hrabáč

Pavla Tomášová

Jan Schiller

Vlastimil Skála

Tomáš Kirbs Marian Čapek

Marek Kocánek

Miroslav Novotný

Romana Šrámková

Lubomíra MejstříkováJana Škudrnová

Patricie ProkešováPetr Šrámek

Jan Vycpálek

Kateřina Mazánková

Milan PetrilákPavel Tůma Jindřich Nádvorník

Jindra Zalabáková

Radim Laibl Zuzana Hořínková KawanováJaromír Kubelka Pavel Pintr Jaroslava VeseláFrantišek NeumannMiroslav Matějka

Jiří Valenta

Jiří Anděl Lubomír Veselka

Radek AndršLadislav Růžička

Lumír Kus

Martin Hruška

Zdeněk Plecitý

Josef Douša Tomáš Vávra

Martin Pala Pavel Elias

Monika Zemanová

Patrik Srba Ondřej Štěrba

Jiří Řezníček

Tomáš Vlach Petr NedvědickýLukáš Sinu Alena VaněčkováJaroslav Šimanovský

Zuzana Schwarz-
Bařtipánová

Rudolf KlaškaVěra Říha

Jiří Štábl

Renata Vítová

Vladimír Kossakowski Jiří Urbánek

Jan Kuzma

Funkční a dostupné 
zdravotnictví

Zachovaná a 
stabilizovaná 
nemocnice 
v Litoměřicích

Budování dopravní infrastruktury 
(D8, obchvaty Roudnice nad Labem 
a Litoměřice, most ve
Štětí, Labská cyklostezka)

Řešení splavnosti 
Labe

Řešení brownfi elds, 
bezpečné a čisté ulice

Odklon parkující kamionové dopravy na D8 
z místních komunikací

Zajištění dostupnosti lékařské péče v Lounech a podpora nemocnice v Žatci

Rychlá dostavba 
D7, rozvoj 
průmyslové zóny 
Triangl

Modernizace 
nemocnice Krajské 

zdravotní v Chomutově

Posílení prevence kriminality 
a zajištění větší bezpečnosti

Podpora mobilního 
Hospicu

Dostavba cyklostezek 
a cyklotras

Podpora zdravotnictví 
a lázeňství

Lepší dostupnost 
státní správy a větší 

zaměstnanost

Teplicko

Mostecko

Chomutovsko

Děčínsko

Ústecko

Litoměřicko

Lounsko
a Žatecko

CHLUMEC
2. 9. 2020

Kostelní nám.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

KLÁŠTEREC n.O.
10. 9. 2020

CENTRUM, Polní ul.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

KADAŇ
11.9. 2020
Nám. Míru
15-17 h

DN
ZDRAVÍ CHOMUTOV

14. 9. 2020
OC Chomutovka

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

MOST
21. 9. 2020

před pasáží U Lva
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

LITVÍNOV
22. 9. 2020
Nám. Míru
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

LOUNY
15. 9. 2020
Mírové nám.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

Roudnice n. L.
23. 9. 2020

Purkyňovo nám.
14-16 h

DN
ZDRAVÍ

Litoměřice
25. 9. 2020
Mírové nám.

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

Ústí n. Labem
28. 9. 2020
Lidické nám.

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

TEPLICE
30. 9. 2020
Nám. Svobody

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

BÍLINA
29. 9. 2020
Mírové nám.

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

Štětí
24. 9. 2020
Nové nám.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

ŽATEC
16. 9. 2020

Kruh. nám. PIZZA
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

POSTOLOPRTY
17. 9. 2020
Mírové nám.
15-17 h

DN
ZDRAVÍPODBOŘANY

18. 9. 2020
Masaryk. nám.

15-17 h

DN
ZDRAVÍ

VARNSDORF
4. 9. 2020

Nám. E. Beneše
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

RUMBURK
7. 9. 2020
Lužické nám.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

DĚČÍN
7. 9. 2020

Masarykovo n.
15-17 h

DN
ZDRAVÍ

ŠLUKNOV
8. 9. 2020
Nám. Míru
15-17 h

DN
ZDRAVÍ
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VOLBY DO SENÁTUŽatecko, Rakovnicko, Lounsko a Podbořansko

MILAN RYCHTAŘÍK

PROFIL KANDIDÁTA DO SENÁTU

Mgr. et. Bc. Milan Rychtařík
Je mi 48 let a žiji se svou rodinou v Lounech. Jsem 
místostarostou města Louny a krajským zastupitelem 
Ústeckého kraje, kde jsem současně místopředsedou 
komise SMART a rozvoje IT a nových technologií. 

Vystudoval jsem marke� ng, management a veřejnou 
správu. Magisterský � tul jsem získal z politologie. 
Hovořím plynně anglicky a obstojně se domluvím 
německy i rusky. Celý svůj profesní život jsem 
pracoval na manažerských pozicích, zejména v IT 
oblas�  a obchodních fi rmách.

Mezi mé záliby patří především rodina a sport. Ve 
volných chvílích se věnuji rekonstrukci domu, který 
vlastnoručně opravuji. Mám rád šachy, tenis, běhání 
a cestování. Mám rád rockovou muziku a dobré fi lmy, 
především kde hrají Robert De Niro a Al Pacino.

„Ode mě nečekejte žádné 
plané sliby. Očekávejte tvrdou 
a dobře odvedenou práci pro 
region Žatecka, Rakovnicka 
a Lounska s jasnými výsledky“

ROZVOJ Žatecka, Lounska, 
Rakovnicka a Podbořanska
Zajis� m peníze pro Žateckou nemocnici a zvýšení 
platů lékařům a zdravotním sestrám. Podpořím 
dostavbu urgentního příjmu.

Na Krajskem zastupitelstvu jsem hlasoval pro 
fi nanční inves� ci do Nemocnice Žatec a ze své 
pozice krajského zastupitele budu podporovat další 
významné inves� ce. 

Tuto nemocnici, která je jedinou spádovou oblas�  
pro cca 90 000 občanů okresu Louny, je nutné 
významně podporovat.

Zařídím, aby se do Rakovnické nemocnice vrá� la dětská 
pohotovost. Pro občany Rakovníka je to zásadní problém 
a já ho vyřeším.

Zajis� m v Lounech dostavbu sportovní haly, která bude 
součás�  stávající sportovní haly v Lounech. Významně tak 
navýšíme kapacity sportovišť, především pro mládež.

Maximálně urychlím dostavbu obchvatu Rakovníka 
a dostavbu dálnice D7 na Lounsku.

Zajis� m peníze pro novou sportovní halu v Žatci.

Zajis� m společně s Ústeckým krajem nové inves� ce 
v průmyslové zóně TRIANGLE a přivedu nové fi rmy 
s vyspělou výrobní technologií.
Chci, aby se zaměstnancům zvedly platy a přiblížili jsme se 
evropskému platovému průměru.

Chci více policistů a strážníků v ulicích. Nechci zbytečnou 
byrokracii a papírování. Bezpečnost občanů  je pro mě 
priorita.

Zařídím rekonstrukci, nebo výstavbu sportovní haly 
v Rakovníku.

Chci, aby pla� lo pravidlo, že chodit do práce je normální 
a budu požadovat změnu ve vyplácení sociálních dávek. 

Budu tvrdě odmítat kvóty na přerozdělování migrantů 
a jakýkoliv diktát Evropské unie v oblas�  nelegální 
migrace. 

Zařídím peníze z nového programového období. Chci, 
aby obce i města na Lounsku, Žatecku, Rakovnicku i 
Podbořansku měla peníze na výstavbu dětských hřišť, 
mateřských školek, nových chodníků apod.

Budu významně podporovat dobrovolné hasiče, sportovní 
kluby, kulturní spolky a osobně jim budu pomáhat hledat 
peníze na jejich rozvoj.
Tak jako jsem přinesl do Loun 40 mil. Kč dotaci na nový 
plavecký bazén, tak stejnou cestou pomůžu všem, kteří se 
na mě obrá�  s veřejně prospěšným projektem. 

Budu řešit problémy se suchem. Budu podporovat 
programy z Ministerstva životního prostředí a budu hledat 
nutné inves� ce na boj se suchem zejména do regionů 
Podbořanska, Rakovnicka, Žatecka a Lounska.

Zajis� m více peněz pro města i obce na výstavbu bytů, 
především pro mladé rodiny, matky samoživitelky a pro 
lidi, kteří se ocitli ve špatné životní situaci a bydlení 
potřebují.

JIŘÍ ANDĚL

SEBEVĚDOMÝ A ZDRAVÝ REGION

PROFIL KANDIDÁTA DO SENÁTU

Ing. Jiří Anděl, CSc.

Narodil jsem se před 62 lety v Rumburku. Do 
svých 26 let jsem žil ve Velkém Šenově, pak jsem 
se s rodinou přestěhoval do Děčína. Jsem podruhé 
ženatý. Mám dospělého syna Jiřího a dospělou 
dceru Lenku. Raduji se ze dvou vnoučat - malých 
hokejistů Jiříka a Ondráška, od dcery se těšíme na 
první vnučku, kterou očekáváme v říjnu. S manželkou 
vychovávám její dceru Kateřinu, studentku střední 
uměleckoprůmyslové školy. Šestým rokem pracuji 
v pozici náměstka děčínského primátora, mám 
na staros�  městskou kasu a majetek.

Po státnici na agronomické fakultě jsem nastoupil 
na tehdejší Státní statek Rumburk jako agrotechnik 
závodu Velký Šenov, po několika letech jsem se 
přesunul do Děčína, kde jsem jako okresní agronom 
působil do konce roku 1992. Poté jsem začal pracovat 
v bankovnictví a fi nancích, proto bylo nutné vystudovat 
další obor, který jsem pak také vedle svého zaměstnání 
vyučoval na vysokých školách. Obecním fi nancím 
se věnuji od roku 2006, od roku 2009 až do mého 
zvolení v roce 2014 jsem působil ve funkci vedoucího 
fi nančního odboru na radnici v Novém Boru.

Ve volném čase, hraji na housle a kytaru, plavu, 
chodím bruslit a občas si zahraji hokej. Věnuji se 
také motorismu - jezdím na motorkách, udržuji dvě 
historické jawy a hlavně moji chloubu - Tatru 613. 
Občas se projedu v závodní legendě - škodovce 130 RS.

„Do senátu kandiduji, protože 
chci svou prací pro obyvatele 
celého děčínského okresu 
dosáhnout změny k lepšímu“.
Chci se zaměřit na řešení palčivých problémů regionu, 
počínaje lékařskou péčí, přes zlepšení podnikatelského 
prostředí a dopravní infrastruktury, a konče například 
podporou turis� ckého ruchu a přeshraniční 
spolupráce. U mne už víte, na čem jste:

Významně jsem přispěl k záchraně nemocnice 
v Rumburku a chci pomoci k jejímu plnohodnotnému 
začlenění do nemocniční sítě v kraji.

Budu podporovat i rozvoj nemocnice v Děčíně 
a dostupnost záchranné a pohotovostní služby pro 

všechny obyvatele okresu.
Zasadím se o brzké napojení Šluknovského 
výběžku na nové elektrické vedení 110 kV 
z Libereckého kraje, což zlepší perspek� vu výroby 
a podnikání v regionu.

Zajis� m fi nanční prostředky na vybudování 
Rozvojové zóny Děčín na ploše čás�  východního 
nádraží, a to včetně záchrany a nového využi�  
památkově chráněné historické nádražní budovy.

Budu pokračovat v úsilí o zlepšení dopravního 
spojení Děčínska a Šluknovska se světem, a to 
výstavbou dálničního přivaděče (k dálnici D8), 
Folknářské spojky (ve směru na Českou Kamenici), 
stavbou nové trasy na Liberec a Mladou Boleslav 
(1/13 na Manušice). Pomohu s prosazením dalších 
železničních spojení se Saskem, s výstavbou 
přeshraničních cyklotras a stezek pro cyklisty i pěší 
turisty.

Zasadím se o výstavbu vodního stupně na Labi 
pro zlepšení podmínek plavby, protože součás�  
dopravních systému Děčínska bylo v minulos�  také 

říční spojení, jehož význam a smysl se v posledních 
letech zpochybňuje kvůli nízkému stavu vody.

Budu vždycky prosazovat zachování a rozšíření 
středoškolské a vysokoškolské výuky v regionu, 
s cílem kvalitní přípravy absolventů pro jejich 
uplatnění na trhu práce i v životě. Budu podporovat 
spolupráci škol se zaměstnavateli.

Budu neúnavně bojovat pro�  obchodu s chudobou 
a pro�  bezvýchodnos�  situace, kterou zákony v naší 
zemi prohlubují.

Nadále budu usilovat o zlepšení kvality života 
obyvatel v celém krásném regionu nejsevernějšího 
pohraničí naší republiky. Nejen ve velkých městech 
žijí lidé!

VOLBY DO SENÁTUDěčínsko
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